
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 4/17 

seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 22. 2. 2017, ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi 
IJS. 
  
Prisotni: K. Ernestl, I. Falnoga, M. Gams, Z. Jernejc, J. Pungerčar, M. Štraus, I. Zajc. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, 
A. Fekonja, C. Filipič, M. Koželj, G. Kramberger, T. Martun, R. Pergarec, T. Ručigaj, 
G. Tavčar. 
  
Na sejo sta bila vabljena tudi B. Črnič in B. Žefran, slednji je svojo odsotnost opravičil. 
  
1.       Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika zadnje seje 

  
Potrdili smo točke dnevnega reda, pregledali in potrdili zapisnik št. 3/17, seje IO SVIZ/IJS z dne 
25. 1. 2017. Člani, ki se seje niso udeležili, se bodo o zapisniku izjasnili po e-pošti. 
  
2.       Tekoče zadeve 

  
M. Štraus je poročala, da je bila za 22. 2. 2017 sklicana seja GO SVIZ in v nadaljevanju seja 
konference SVIZ VŠ+Z. Seje so se udeležili naši predstavniki I. Zajc, J. Pungerčar in M. Štraus P. 
Seja je časovno sovpadala s sejo IO SVIZ/IJS. Obravnavali so tekočo problematiko: 
  
a)      O odpravi plačanih anomalij v javnem sektorju je na omenjeni seji podrobno poročal B. 
Štrukelj. V začetku februarja so se ponovno pričela pogajanja vlade s sindikati javnega sektorja o 
odpravi plačnih anomalij, k čemur se je vlada zavezala v lani podpisanem sporazumu »Dogovoru 
o ukrepih na področju dela in drugih ukrepih v javnem sektorju« (Ur. l. RS, št. 88/16).  Dogovor o 
odpravi anomalij naj bi bil sklenjen najkasneje do 1. 5. 2017, kar pa bo težko, je povedal glavni 
tajnik. 
  
b)      Stališča SVIZ Slovenije do izhodišč dveh zakonov, to sta Zakon o raziskovalni in razvojni 
dejavnosti (ZRRD) ter Zakon o visokem šolstvu (ZViS). 
  
Oba zakona temeljita na določilih Resolucije o nacionalnem programu visokega šolstva 2011–
2020, bolonjskih komunikejih, izhodiščih ožje delovne skupine in stališčih Ministrstva za 
izobraževanje, znanost in šport. Izhodišča ožje delovne skupine je predstavil D. Grafenauer (kot 
predstavnik SVIZ-a) in jih bo potrebno še doreči v čim krajšem času, saj bosta oba zakona v 
kratkem poslana v javno obravnavo. 
  
3.       Dodatno poročilo predsednika 

  
J. Pungerčar se je seje IO SVIZ/IJS udeležil ob 15.30, po končanih sejah na SVIZ-u. 



a)          Povedal je, da je delovna skupina SVIZ-a za odpravo plačnih anomalij pregledala skupino 
»J« plačnih razredov, ki zajemajo preko sedemsto delovnih mest. Ker so finančna sredstva 
omejena (na razpolago za povišanje plač in odpravo anomalij je vlada namenila 65 milijonov EUR 
za celo leto), želijo vladni pogajalci začetne razrede nekaterih delovnih mest znižati za en plačni 
razred, da bi lahko dvignili najnižje razrede (največ za tri plačne razrede), k čemur jih zavezuje 
lansko letni dogovor. V sindikatu kakršnemu koli nižanju nasprotujemo, menimo tudi, da bi se 
morali najnižji razredi dvigniti na nivo minimalno zagotovljene plače, kar od 1. 1. 2017 znaša 
804,96 EUR bruto ali 613,65 EUR neto plače. Na IJS imamo v plačnih razredih skupine »J« 72 
delovnih mest, ki jih je potrebno pregledati do 24. 2. 2017 in podati na SVIZ mnenje, kako bolje 
ovrednotiti ta delovna mesta. Ne pristajamo na nižanje plačnih razredov skupine »J«, katerih 
anomalije naj bi se v letošnjem letu postopno odpravljale. Javni uslužbenci, ki so uvrščeni do 26. 
plačnega razreda, bodo pridobili pravico do izplačila višje plače s 1. 7. 2017, ostali javni uslužbenci 
bi pridobili to pravico s 1. 10. 2017, v kolikor bo do dogovora in odpravi anomalij prišlo. 
  
Sklep: Ne pristajamo na nikakršna znižanja plačnih razredov »J« skupine niti na račun višanja 
najnižjih razredov. 
  
b)        V nadaljevanju je J. Pungerčar poročal o pripravah in stališčih SVIZ-a in konference VŠZ na 
oba Zakona, Zakon o visokem šolstvu (ZViS) in Zakonu o raziskovalni in razvojni dejavnosti (ZRRD). 
Menimo, da sta v nekaterih poglavjih pripravljena slabo, čudimo se, da kot osnovo zanju niso niso 
vzeli predhodnih predlogov, ki so bili za oba zakona že dobro napisani pod drugimi ministri v 
bližnji preteklosti. Raziskovalci si vsekakor želijo stabilnejšega financiranja, več avtonomnosti (po 
zgledu univerz) in da ostanejo del javnega sektorja, kajti nekateri člani pogajalske skupine se 
spogledujejo z idejo, po vzoru zdravnikov, za izstop iz javnega sektorja. V obeh zakonih, ki bosta 
v kratkem pripravljena in dana v javno obravnavo, vidijo naši pogajalci vgrajene elemente, ki bi 
predvsem povečevale avtonomijo vodstvenih kadrov, tako v šolstvu kot ostalih raziskovalnih 
javnih institucijah, o čemer je podrobno poročal D. Grafenauer in s čimer se člani sindikalne 
konference VŠZ  sploh ne strinjajo. 
  
4.       Razno 

  
a)      Z. Jernejc je poročala, da pripravlja finančno poročilo poslovanja sindikata SVIZ/IJS  za lansko 
leto 2016, ki ga je potrebno poslati na AJPES najkasneje 28. 2. 2017. Prve grobe ocene kažejo, da 
je sindikat posloval pozitivno, torej skladno z našimi pričakovanji. 
  
b)      Prejeli smo predlog članice, da nekoliko posodobimo spletno stran SVIZ/IJS, kar bomo tudi 
storili. 
  
Seja je bila končana ob 16.00. 
  
Sejo je vodila: M. Štraus                                                       Zapisnik pripravila:    Metka 
Štraus                                                                                                  Zapisnik pregledal:     Jože 
Pungerčar 

  



Ljubljana, 6. 3. 2017 

  
  
Poslano:          - članom IO SVIZ/IJS 

                        - članom NO SVIZ/IJS 

                        - vodstvu IJS 
 


